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Ledenvergadering Coöp. Zuivelfabriek ,,Herwen en Aerdt"

Dinsdagavond jl. vond de algemene ledenvergadering plaats van genoemde zuivelfa-
briek in zaal Reintjes te Herwen. In deze vergadering zou beslist worden over al of niet 
samenwerken met de Camiz te Arnhem. Dat dit feit de volle belangstelling had van alle 
leden, bleek wel uit de grote opkomst en uit verschillende reacties voor de vergadering. 
Meer dan 100* leden waren aanwezig, die 220 stemmen vertegenwoordigden. Eveneens 
waren aanwezig 2 afgevaardigden van de G.O.Z. uit Zutphen, alsmede de directeur en 
het personeel van de fabriek, daar ook zij hierbij ten nauwste waren geïnteresseerd In de 
naaste omgeving waren echter meer belangstellenden die nieuwsgierig waren naar de 
uitslag van de stemming en die er een paar koude voeten voor over hadden om het 
nieuws zo gauw mogelijk uit de eerste hand te vernemen.

De voorzitter, de heer G. Goes, opende de vergadering en heette allen welkom. Hij zette 
het voorstel van het bestuur uiteen en verklaarde, dat het bestuur zich had afgevraagd of 
ze zo door konden gaan of dat er andere wegen gezocht moesten worden. Aanvankelijk 
hadden ze contact opgenomen met de Zuivelfabriek te Lent, later met de Camiz. Sedert 
augustus waren besprekingen gevoerd, waarvan uiteindelijk dit bestuursvoorstel (dat wij 
in onze editie van vorige week uitvoerig hebben besproken, red.) het resultaat was.

Hierna vroeg de heer Gasseling het woord, wat door de voorzitter werd geweigerd. Op 
een vraag van de heer Peters, dat hij benieuwd was de reden te vernemen van deze han-
delwijze, werd alsnog het woord verleend aan de heer Gasseling. In een uitvoerig en ge-
documenteerd betoog zette  hij  zijn  mening over een en ander uiteen en stak niet onder 
stoelen of banken, dat hij, en met  hem nog  velen,  het  met  het bestuursvoorstel niet 
eens was.

Punt 2 van de agenda de notulen;  deze  konden zonder enige verandering onder 
dankzegging worden goedgekeurd.

Hierna was de bestuursverkiezing aan  de orde.  Van te  voren  waren  nog de na-
men van 2 kandidaten ingediend n.l. J. de Vries en J. Gasseling. Bij de stemming 
kregen de heren Th. Grob 116; Stappershoef 114; Gasseling 108 en de Vries 102 
stemmen. Het vereiste aantal was de helft plus een, zodat de zittende leden Grob en 
Stappershoef herkozen waren.
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Voor een ingewijde bleek uit deze stemming echter al duidelijk, dat het volgende 
agendapunt nooit het vereiste stemmenaantal zou halen.

Punt  4  van  de  agenda:  statutenwijziging  werd  aan  de  orde  gesteld.  De  afge-
vaardigden van de G. O. Z.  uit  Zutphen  de heren Middelbeek en Oosterhof, zet-
zetten  uitvoerig  uiteen  het  grote  belang  dat  hieraan  verbonden  was  i.v.m.  de  sa-
menwerking met de Camiz. Zij schetsten  de vele voordelen van deze samenwerking 
o.a. 70 ct. per 100 kg. meer opbrengst van de melk in de afgelopen jaren. Zij adviseerden 
de leden dan ook tot deze wijziging over te gaan. Mevr. Derksen vroeg of de heren wel 
het jaarverslag over 1958 van de Camiz hadden gelezen, daar over dit jaar een heel ande-
re melkprijs was betaald. Hiervan waren deze afgevaardigden nog niet op de hoogte.

De heer Gasseling memoreerde, dat wel  de voordelen van de Camiz naar voren  waren 
gebracht, waarom dan ook niet van „Herwen en Aerdt". Kregen de veehouders niet 
spuitingskosten, uitgezonderd  voor  mond-en klauwzeer vergoed? Had  de Herwense 
fabriek in de achter ons liggende jaren niet tweemaal over afgelost en wel fl. 340.000.-? 
Dit was toch ook wel 'n bewijs, dat 't bedrijf rendabel was En i.v.m. de samenwerking 
vroeg hij,  waar of in dat geval de melk werd opgehaald. Aan huis, zoals voorheen, 
was het antwoord. Dan moeten de heren eens gaan kijken in die gebieden waar de Ca-
miz de melk thans ophaalt. Dit is niet aan huis maar op een of ander centraal veraf-
gelegen punt meestal.  Tot grote hilariteit  van de aanwezigen merkte hij  nog op,  dat 
wanneer een zeeman overboord valt  en  door  een  haai  opgeslokt  wordt,  men  toch 
moeilijk kan spreken, dat deze zeeman in samenwerking met de haai de reis voortzet!

Over en weer werd nog tot in den brede uitgeweid over een en ander. Toen het voorstel 
in stemming werd gebracht waren 109 stemmen voor en 109 stemmen tegen en 2 onthoudin-
gen.

Hiermee was het voorstel verworpen daar voor statutenwijziging twee-derde meerder-
heid vereist is. Bijgevolg kon punt  5 betreffende de samenwerking gevoegelijk blij-
ven rusten.

De heer Peters merkte nog  op, dat nu de stemming onder de leden zo verdeeld was, 
naar hij hoopte, in de toekomst allen eendrachtig zouden blijven samenwerken tot bloei 
van de Zuivelfabriek ,,Herwen en Aerdt". Hierna kon de voorzitter deze vergadering 
sluiten.

Rest ons nog te vermelden, dat naar wij vernemen, diezelfde nacht de vlag nog wapper-
de van de Zuivelfabriek ………

* Genoemd aantal leden - 100 - is veel meer dan de 43 - genoemd in het jaarverslag  
van 1949/'50. Er waren op 1 jan. 1951 117 leveranciers - waarvan 64, vooral kleine  
boeren, niet lid waren. ???
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